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Protokół nr 54/2010 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 16 czerwca 2010 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1, pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1630. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1/ Ewa Beata Sidorek – przewodnicząca, 
2/ Mieczysława Gajewska,   
3/ Zdzisław Koncewicz, 
4/ Marzena Nalepa, 
5/ Ryszard Perkowski,  
6/ Andrzej Turowski,     
7/ Mieczysław Urbanowicz,    
8/ Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 
1/  Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
2/  Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
3/  Sławomir Sieczkowski – nacz. Wydz. F, 
4/  Andrzej Kordowski – nacz. Wydz. GR, 
5/  Eugeniusz Przybysz – nacz. Wydz. OSGK, 
6/  Małgorzata Włoskowska – nacz. Wydz. AGP, 
7/  Alicja Jacewicz – nacz. Wydz. OWS, 
8/  Marek Giedrojć – dyrektor PGK. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 53/2010 posiedzenia Komisji z dnia 20 maja 2010 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła Ewa Sidorek – powitała zebranych i zapytała o 
uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli 
uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu oraz opłat 
obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych za nieruchomości oddane w trwały zarząd. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Miejskiej Sandomierz dotkniętej powodzią. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji zakładów 
budŜetowych – przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto 
Suwałki, w celu ich przekształcenia w jednostki budŜetowe. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w kwartale ulic:  
T. Kościuszki, A. Mickiewicza, W. Gałaja, Kamedulska, Plac Marszałka  
J. Piłsudskiego w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Reymonta w Suwałkach. 

7. Informacja o sposobie wykorzystania środków finansowych przeznaczonych 
na schronisko dla zwierząt. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2010 r. 

9. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie regulaminu oraz opłat obowiązujących 
na Cmentarzu Komunalnym w Suwałkach – stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz poinformował, Ŝe projekt uchwały był przedmiotem obrad 
Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego. W trakcie dyskusji radni zgłosili 
kilka wątpliwości i uwag, które zostały przeanalizowane i zostaną zgłoszone w 
formie autopoprawek na sesji 23 czerwca br. Zmiany dotyczą: 
- w załączniku nr 1 „Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Suwałkach” § 5, 

ust. 2 otrzymuje brzmienie: „Na terenie cmentarza zabrania się równieŜ: 
1/ zakłócania ciszy, porządku i powagi miejsca, 
2/ przebywania dzieci w wieku przedszkolnym bez opieki osób dorosłych, 
3/ wprowadzania psów, kotów i innych zwierząt, 
4/ prowadzenia działalności handlowej bez zgody Zarządcy, 
5/ wyrzucania śmieci poza miejscami do tego przeznaczonymi, 
6/ wjazdu wszelkich pojazdów bez uzgodnienia z Zarządcą, 
7/ spoŜywania napojów alkoholowych oraz przebywania osób w stanie 

nietrzeźwym.” 
- W załączniku nr 2 „Opłaty obowiązujące na Cmentarzu Komunalnym w 

Suwałkach” w rozdziale I, ust. 5 otrzymuje brzmienie: 
pkt 1/ opłatę w kwocie 600 zł zastępuje się opłatą 400 zł, 
pkt 2/ opłatę w kwocie 900 zł zastępuje się opłatą 600 zł, 
pkt 3/ opłatę w kwocie 250 zł zastępuje się opłatą 170 zł,  
pkt 4/ opłatę w kwocie 300 zł zastępuje się opłatą 200 zł.” 
 
Radni przyjęli wyjaśnienia i w głosowaniu: „za” – 8 radnych /jednogłośnie/ 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu oraz 
opłat obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym w Suwałkach – opinia 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
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bonifikaty od opłat rocznych za nieruchomości oddane w trwały zarząd – 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za nieruchomości 
oddane w trwały zarząd – opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miejskiej Sandomierz dotkniętej powodzią – stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Sandomierz dotkniętej 
powodzią – opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie likwidacji zakładów budŜetowych – 
przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto Suwałki, w celu ich 
przekształcenia w jednostki budŜetowe – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
likwidacji zakładów budŜetowych – przedszkoli publicznych prowadzonych 
przez Miasto Suwałki, w celu ich przekształcenia w jednostki budŜetowe – 
opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu połoŜonego w kwartale ulic: T. Kościuszki, A. 
Mickiewicza, W. Gałaja, Kamedulska, Plac Marszałka J. Piłsudskiego w 
Suwałkach – stanowi załącznik nr 12 do protokołu nr 53/2010 Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego z 15 czerwca 2010 r.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w 
kwartale ulic: T. Kościuszki, A. Mickiewicza, W. Gałaja, Kamedulska, Plac 
Marszałka J. Piłsudskiego w Suwałkach – opinia stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu ulicy Reymonta w Suwałkach – stanowi załącznik nr 14 
do protokołu nr 53/2010 Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego z 15 
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czerwca 2010 r.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Reymonta w 
Suwałkach – opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt. 7 – informacja o sposobie wykorzystania środków finansowych 
przeznaczonych na schronisko dla zwierząt – stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 
Tadeusz Zamaro – w związku z tym, Ŝe jesienią kończy się umowa z 
właścicielem schroniska i będzie trzeba zawrzeć nową – to czy są sygnały, 
informacje, Ŝe nowy podmiot buduje schronisko i przystąpi do konkursu. 
 
Eugeniusz Przybysz – przez trzy lata, które upływają od zawarcia umowy z 
panem Bogdanem Laurynem na prowadzenie schroniska dla zwierząt, nie było 
zapytań odnośnie prowadzenia takiej działalności. Schronisko jest regularnie 
kontrolowane przez pracowników Urzędu Miejskiego, a bieŜącą kontrolę 
sprawuje równieŜ lekarz weterynarii. Do warunków przebywania i sposobu 
postępowania ze zwierzętami kontrolujący nie zgłaszali uwag, więc jeŜeli nie 
będzie innych chętnych, to Bogdan Lauryn ponownie moŜe wygrać przetarg na 
prowadzenie schroniska. 
 
Radni nie wnieśli innych zapytań – Ewa Sidorek stwierdziła, Ŝe informacja o 
sposobie wykorzystania środków finansowych przeznaczonych na schronisko 
dla zwierząt została przyjęta przez Komisję. 
 
Ad pkt. 8 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2010 r. – 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Sławomir Sieczkowski omówił wprowadzone zmiany zarówno po stronie 
dochodów jak i wydatków – zostały one szczegółowo opisane w uzasadnieniu 
do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłosili uwag i głosowaniu: „za” – 8 radnych /jednogłośnie/ Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta 
na 2010 rok – opinia stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad pkt. 9 – wolne wnioski. 
Tadeusz Zamaro zwrócił uwagę na fakt, Ŝe w mieście jest prowadzonych duŜo 
prac budowlanych i remontowych – PGK w Suwałkach ma ekipę, która 
wykonuje takie usługi, ale jak się okazuje, PGK przegrywa przetargi – gdzie 
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tkwi błąd, co moŜna zaradzić, Ŝeby ta firma zarabiała? 
 
Czesław Renkiewicz zauwaŜył, Ŝe rynek usług budowlanych jest zróŜnicowany 
– jest sporo firm, które startują w przetargach i je wygrywają. Są firmy, które po 
przegranym przetargu wyciągnęły wnioski i następną specyfikację przygotowały 
tak, Ŝe okazała się skuteczna, przetarg wygrały. Jedynym monopolistą na rynku, 
który narzuca warunki, jest PDM – firma zajmująca się budową i naprawą dróg. 
Podstawową rzeczą jest konkurencyjność – podmiot ogłaszający przetargi nie 
moŜe ingerować w ceny, a gdy zestawi się kwoty zawarte w dokumentacji, to 
rozstrzygnięcie nasuwa się samo. 

Protokołowała:              Przewodnicząca 
                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   

Anna Prusinowska  
Podinspektor BRM           

                     Ewa  Beata  Sidorek 

 

 


